
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2008. február 28-án 15:30 órai 
kezdettel megtartott nyílt ülésének 

Tárgysorozata:

Jegyzőkönyve: 

Rendeletei: 3

Határozatai: 33-47
T á r g y s o r o z a t a

1.) Előterjesztés az élelmezési normák és térítési díjakról szóló rendelet-
tervezetére
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

2.) Előterjesztés a konyha üzemeltetési kiadásainak és a hasznosítás alternatív 
lehetőségeinek vizsgálatáról
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

3.) Előterjesztés parkfelújítás pályázatára
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

4.) Előterjesztés temető kialakításának és üzemeltetésének lehetőségére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

5.) Jelentés a készpénzforgalom ellenőrzéséről
Előterjesztő: Vad Mária alpolgármester, Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

6.) Előterjesztés vállalkozói keretszerződésre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

7.) Előterjesztés névtelen utca elnevezésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

8.) Előterjesztés Jujutsu Kör kérelmére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

9.) Egyebek

Monorierdő, 2008. március 14.

Juhász Sándor 

polgármester
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JEGYZŐKÖNYV

Készült  :   Monorierdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2008.  február  28-án 
15:30  órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  tanácstermében  megtartott  nyilvános  soros 
üléséről.
Jelen  vannak  :   Juhász  Sándor  polgármester,  Vad  Mária  alpolgármester,  Borbás  Elvira, 
Hornyák Balázs, Szalai  Gábor, Tóth Attila,  Hornyák Balázs,  Dzsupin Imréné,  Dr. Pácziné 
Félix Anna Dr. Páczi Antal, , Kiss Dénes László képviselő 
Távollévő képviselő: Pádár Erika, Dr. Práczki Péter

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző 
Juhász  Sándor  polgármester:  köszönti  a  megjelenteket.  A  testületi  ülést  15:30  órakor 
megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a megválasztott képviselők több 
mint fele jelen van. Ismerteti a napirendi pontokat.
Kéri felvenni 9. Tsp.-nak a  Belső ellenőrzés jelentés és a 10. Tsp. lenne az Egyebek.
A képviselő-testület 10  igen szavazattal a napirendet és annak sorrendjét elfogadja.

A jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Tóth Attila és Dzsupin Imréné képviselőket..

A képviselő-testület 10  igen szavazattal a jegyzőkönyv hitelesítésére tett javaslatot elfogadja. 
Interpelláció
Kiss Dénes László: kérdezi, hogy a szociális segélyeket, hogyan lehetne, úgy, hogy tényleg 
szociális, illetve lakásfenntartásra menjenek és akkor szóba került a Démász és Tigáz azon 
szolgáltatási lehetősége, hogy kártyás órákat szerelnek fel és nem készpénzt kap az illető. Itt 
két dologról volt szó, hogy a Tigáz, Démásszal fel kell venni a kapcsolatot, a másik, hogy a 
jegyző megnézi, hogy van-e törvényei akadálya ennek. 

Vargáné Vass Éva: megvan az a lehetőség, hogy természetbeni támogatásként nyújtják az 
igénylőnek arra is lehetőség van, hogy közvetlenül a szolgáltatónak nyújtsák azt a támogatást, 
amit egyébként a lakos kapna, de a szociális rendeletet módosítani kell. Ezt a márciusi soros 
ülésre elő lehet készíteni. Ezek az ügyfelek leginkább az adósságkezelési eljárásban érintettek, 
de az önkormányzatnak nincs ilyen ellátási formája jelenleg. 

Kiss  Dénes  László: örömmel  látta,  hogy  dohányfüst  mentesek  lettek  az  intézmények. 
Pellengérre vannak a tanítók állítva, hogy ki kell menniük az utcára, miközben az órán azt 
mondják, nem szabad dohányozni, a másik, hogy az iskola területén kívül tanítási időben több 
gyerek kiáll az utcára és dohányoznak. Javasolja, hogy találjanak erre valamilyen megoldást.

Juhász Sándor: ez a nevelőtestület feladata, az önkormányzat csak működteti az intézményt.

Szalai Gábor: az első ajtót a karbantartónak be kellene zárni 8 óra után, a hátsó ajtóhoz pedig 
egy kerítést  csinálni.  A szülők arra  is  panaszkodnak,  hogy a  kisebb diákokat  megverik  a 
tornateremben, ha nem visz nekik cigarettát.

Borbás  Elvira: a  problémás  gyerekeket  minden  nap  behívja  az  igazgató,  sőt  hivatalos 
levélben is  megkeresik a szülőt.  Tudnak az esetekről,  de nem lehet  minden gyerek  mellé 
nevelőt állítani. Sajnos vannak túlkoros, problémás gyerekek.

Hornyák Balázs: kérdezi, hogy kisegítő osztályt nem lehet esetleg indítani.
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Borbás  Elvira: nincs  rá  lehetőség,  mert  integrációs  az  iskola,  ami  azt  jelenti,  hogy  a 
gyerekeket integrálják, vagyis a gyerekeket egyformán kell kezelni.

Szalai Gábor: mindenképpen fel  kell  venni az intézmény vezetőjével a kapcsolatot,  hogy 
lenti  tornaterembe menjen le a nevelő amikor öltözködés van vagy bármi és a hátsó kapu 
lehetőséget meg kell oldani egy magasabb kapuval.

Juhász Sándor: fognak beszélni a vezetővel és megkeresik a megoldást a kapura is.

Dr. Páczi Antal: szeretné, ha nem foglalnák el autósok az orvosi rendelő előtt a parkolót, 
amíg Budapesten dolgoznak. Nincs kitéve tiltó tábla, kéri tábla kihelyezését, hogy várakozni 
tilos.

Juhász Sándor: ez már folyamatban van. 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról

Juhász  Sándor: az  orvosi  rendelő  kialakításával  kapcsolatban  elmondja,  hogy  az  oka 
fogyottá vált, mert a testület amikor megtárgyalta ez a gondolat el is lett vetve.

Dr. Páczi Antal: kéri, hogy akkor tájékoztassák az orvost, hogy a testület nem kíván élni a 
lehetőséggel.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal a lejárt határozatokról szóló tájékoztatót elfogadja.

1. Tsp. Előterjesztés az élelmezési normák és térítési díjakról szóló rendelet-
tervezetére

      Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

Vargáné Vass Éva: a Pénzügy Bizottság tárgyalta az előterjesztést és elfogadásra javasolja.

Juhász Sándor: itt történt egy 6%-os emelés.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT
 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

3/2008. (II.29.) Kt.
R E N D E L E T E

Az élelmezési normák és térítési díjakról 

Monorierdő község Önkormányzat Képviselő-testülete a gyermek védelméről és a gyámügyi 
igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. tv. 29.§-a, valamint a személyes gondoskodást nyújtó 
szociális ellátások térítési díjától szóló 29/1993. (II.27.) Korm. rendelet alapján a következő 
rendeletet alkotja:

1. §
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Norma meghatározása:

(1) Csicsergő Óvoda esetében:

Napi háromszori étkezés 226,-Ft/fő/nap 
Ebéd 133,-Ft/fő/nap
Tízórai   43,-Ft/fő/nap
Uzsonna   50,-Ft/fő/nap
Felnőtt étkezés 2x-i 270,-Ft/fő/nap
Csak ebéd 219,-Ft/fő/nap

(2) Fekete István Általános Iskola esetében:

Napi háromszori étkezés 267,-Ft/fő/nap
Tízórai   43,-Ft/fő/nap
Ebéd 174,-Ft/fő/nap
Uzsonna   50,-Ft/fő/nap
Felnőtt étkezés 1x-i 219,-Ft/fő/nap

(3) Nappali szociális ellátás 

Szociális ebéd 165,-Ft/fő/nap

      (4) A nyersanyag  normák az Áfa összegét nem tartalmazzák.

2. §

Térítési díj  meghatározása
  

(1) Csicsergő Óvoda esetében:

Napi háromszori étkezés 272,-Ft/fő/nap 
Ebéd 160,-Ft/fő/nap
Felnőtt étkezés 2x-i 700,-Ft/fő/nap
Csak ebéd 581,-Ft/fő/nap

(2) Fekete István Általános Iskola esetében:

Napi háromszori étkezés 320,-Ft/fő/nap
Menza 208,-Ft/fő/nap
Felnőtt étkezés 1x-i 581,-Ft/fő/nap

(3) Nappali szociális ellátás  

Szociális ebéd   454,-Ft/fő/nap
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 (4) A térítési díjak az Áfa összegét tartalmazzák.  

3. §

(1) A képviselő-testület a térítési díjak megfizetésének határidejét az alábbiakban állapítja 
meg:
- gyermekétkeztetés esetén: a tárgyhónap 15. napjáig

− - alkalmazotti és vendég étkeztetés esetén: tárgyhónap 5. napjáig
− - nappali szociális ellátás, szociális étkeztetés esetén: tárgyhót követő hónap 5. napja.

(2) A Képviselő-testület a rendeletben meghatározott díjfizetés időszakát 2008. március 1.
- 2009. február 28-ig terjedően állapítja meg.

(3)  A rendelet kihirdetése napján lép hatályba. Hatályba lépésével egyidejűleg hatályát 
veszti a 4/2007. (II.21.) Kt. rendelet.

(4) A rendelet kihirdetéséről a jegyző gondoskodik.

2. Tsp. Előterjesztés a konyha üzemeltetési kiadásainak és a hasznosítás 
alternatív lehetőségeinek vizsgálatáról
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. A Tanya Csárdából kapott egy árajánlatot és 
annak alapján lett kiszámolva. 37.413.200,-Ft-ba kerülne az étel. 3 főt fenn kellene tartani, 
ami  5.900e Ft járulékos költséggel  együtt  és itt  még nincs  benne az energia.  A Pénzügyi 
Bizottság ezt a gondolatot elvetette. A konyha tovább fog üzemelni. 

Borbás Elvira: elmondja, hogy az ÁNTSZ vizsgálatot tartott és mindent rendben talált.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az előterjesztést tudomásul vette.

3.Tsp.  Előterjesztés parkfelújítás pályázatára
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász  Sándor: parkfelújítással  kapcsolatban  megjelent  egy  pályázati  lehetőség.  Az 
útpályázat készítésekor elkészült a parkra is a terv. 9-90M Ft-ig lehet pályázatot nyerni. Az is 
tökéletes lenne, ha a parkot rendbe tudnák tenni. 13-15M Ft körüli összegből a parkot meg 
lehetne valósítani. A pályázatírónak Hégely Pétert javasolná, felvette már a kapcsolatot, jövő 
hónpa 28-ig lehet benyújtani a pályázatot. 

Hornyák Balázs: javasolja,  hogy plusz 1  M-Ft  legyen  arra,  hogy az  öntőző  berendezést 
megvalósítsák. 

Juhász Sándor: kérne egy árajánlatot, hogy a pályázathoz be lehessen adni.

Hornyák Balázs: kéri, hogy bocsássák rendelkezésre a megtervezett parknak a rajzát, hogy 
az alapján tudjon tervezni. 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:
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Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

33/2008. (II.28.) kt.
határozata

Hornyák Balázstól árajánlat bekérése

Monorierdő Község Önkormányzat képviselő-testületet a benyújtandó pályázathoz Hornyák 
Balázs Monorierdő, Vadász u. 9. sz. alatti lakostól az öntöző berendezés megvalósításához 
árajánlatot kér.
Határidő: áprilisi soros ülés
Felelős: polgármester, jegyző

Vargáné Vass Éva:  hogy legyen a határozatban konkrétum, lehetne úgy,  hogy maximum 
200e Ft + Áfa összeg határig bízzák meg. 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:
Monorierdő Község Önkormányzat

Képviselő-testületének
34/2008.(II.28.) Kt.

határozata

A parkfelújításra vonatkozó pályázaton való részvételről

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a KMOP-2007-5.2.1/A számú 
parkfelújításra vonatkozó pályázat benyújtását határozza el. A pályázat benyújtásával 
kapcsolatos kiadások fedezetét a 2008.évi költségvetésben a pályázatokkal kapcsolatos 
kiadások előirányzat terhére biztosítja. Felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert a pályázat 
benyújtására.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester
Vargáné Vass Éva jegyző 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

35/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Hégely Péter megbízásáról, a parkfelújításra vonatkozó pályázat elkészítéséről

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a KMOP-2007-5.2.1/A  számú 
parkfelújításra vonatkozó pályázat elkészítésével Hégely Pétert bízza meg bruttó 200.000,-Ft-
ért, fedezetét 2008.évi költségvetésben a pályázatokkal kapcsolatos kiadások előirányzat 
terhére biztosítja. Felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert a szerződés aláírására.
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Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester
Vargáné Vass Éva jegyző 

4.Tsp. Előterjesztés temető kialakításának és üzemeltetésének lehetőségére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: kapott egy árajánlatot, a tájékoztatásban le van írva. A Pénzügyi Bizottság 
ezzel egyetért. A tervet az önkormányzatnak kell biztosítani. 150e Ft-ba kerülne a honosítás. 
Meg kell kérni a földmérőt, hogy a területet kimérje a nyárfásból.
120e Ft + Áfa földmérés, amiben benne van az összes terület kimérése a kempingnél a 6,5 ha 
is.
Kéri a felhatalmazást a szerződés aláírására.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

36/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Temető kialakításának lehetőségéről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  figyelembe  véve  a  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési  Bizottság  javaslatát,  egyetért  a  köztemetőben  létesítendő  ravatalozó 
tervének megrendelésével.
Felhatalmazza a polgármestert, hogy ezzel kapcsolatban további tárgyalásokat, egyeztetéseket 
folytasson le.
Határidő: áprilisi soros ülés
Felelős: polgármester

5.Tsp. Jelentés a készpénzforgalom ellenőrzéséről
Előterjesztő: Vad Mária alpolgármester, Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

Juhász Sándor: mindenki megkapta a jelentést. 

Vad Mária: február 14-15-én tartottak egy pénztár átvizsgálást, ahol megnézték a bevételi és 
kiadási készpénzforgalmat. Mind az utalványozási rend, mind  a bizonylatok és mellékletei a 
pénztár kezelését megfelelőnek találták. 
Az ellenőrzésnél tapasztalta, hogy a hivatal egy dolgozója titoktartásra kötelezte őket, ennek 
ellenére ez nem működött oda-vissza. Nem érti milyen jogalapja van egy dolgozónak, hogy 
titoktartásra hívja fel, és rá nem vonatkozik-e ez.

Juhász Sándor: ezt az ellenőrzés elfogadni nem tudja, ebben a jelentésben miért nem lettek 
leírva azok a kérdések, amik a dolgozóknak fel lettek téve. Így lett volna korrekt. Le kellett 
volna írni, hogy milyen kérdést tettek fel. 

Hornyák Balázs: várt ehhez egy olyan passzust, hogy milyen jellegű kérdésekről lenne szó, 
mire utaló ellenőrzés volt. 
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Szalai Gábor: azt várná, hogy rossz volt valamilyen számlázás, le kellett volna papírozni. 
Egy kimutatásra lett volna szükség. 

Kiss Dénes László: kérdezi, hogy a Pénzügyi Bizottság, ahol nem volt maga jelen, dolgozott-
e ki valamilyen szempontrendszert.

Vargáné Vass Éva: elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság elnöke telefonon arról tájékoztatta, 
hogy ellenőrzést szeretne tartani az alpolgármester asszonnyal. A hivatal minden segítséget 
megadott,  hiszen  leírta,  hogy milyen  jogszabályok  alapján,  milyen  kötelezettségek,  jogok 
alapján teljesítheti a Pénzügyi Bizottság által hozott határozat végrehajtását. Felajánlotta azt 
is, hogy amennyiben szükségesnek látják, akkor kérhetik a belső ellenőrzési vezető segítségét.
Teljes körű volt a tájékoztatás. 

Kiss  Dénes  László: nem a  hivatal,  hanem a  Pénzügyi  Bizottság  részéről  kérdezte,  hogy 
történt-e szempont sor felállítás, valamint kérdezi, hogy a testület szavazott-e erről. 

Vargáné Vass Éva: a Pénzügyi Bizottság rendelkezik ellenőrzési jogosultsággal. Abban lehet 
igaza a képviselő úrnak, hogy meg kellett volna határozni egy ellenőrzési szempontsort Pl. a 
számítástechnikai  eszközök  beszerzéséről,  üzemanyag  felhasználást  stb.  Köszöni  az 
ellenőrzés végzőknek a munkát és a hivatal dolgozóinak is, hiszen az ellenőrzés a hivatalnál 
mindent  rendben  talált.  Azért  dolgoznak,  hogy  a  jogszabályokban  rögzített  feladatok  és 
követelmények maradéktalanul érvényesüljenek. Hiányolta, hogy az ellenőrzést végzők nem 
ismerték  meg  a  helyi  utalványozási  szabályzatokat,  házi  pénztárkezelési  szabályzatot  stb. 
Igazából  el  sem kérték ezt  a  hivataltól.  Az ügyintéző  pedig véleménye  szerint  jól  járt  el, 
amikor ők a polgármestert  tájékoztatta az elhangzottakról.  Nem a titoktartásra hívták fel a 
figyelmet, hiszen a gazdálkodás teljesen nyilvános, hiszen közpénzből gazdálkodnak. 

Vad  Mária: amikor  a  testületi  ülésen  a  Pénzügyi  Bizottság  elnöke  kérte  az  ellenőrzési 
lehetőséget, akkor egy teljes körű áttekintésre volt felkérés. Elmondja, hogy csak azt nézte 
meg konkrétan, hogy a kiadási és bevételi pénztárbizonylatok mögött lévő számlák rendben 
voltak-e.  Megfelelőnek találta, de elmondja, hogy nem belső ellenőrzési szakértő. 

Hornyák Balázs: kérdezi, hogy mi indokolta ennek az ellenőrzésnek az elvégzését. 

Vad Mária: a Pénzügyi Bizottság élt ezzel a lehetőségével.

Szalai  Gábor: januárban jóváhagyta  a  testület  a  költségvetést,  és  februárban ellenőrzésre 
került sor. Ezt az ellenőrzést a költségvetés jóváhagyása előtt kellett volna megcsinálni.

Vad Mária: arról volt szó, hogy nem terheli le ezzel is a hivatalt. 

Tóth Attila: véleménye, hogy meg volt határozva az ellenőrzés célja, mert a teljes bevételi és 
kiadási  pénztárforgalom  volt  meghatározva.  Célszerű  lett  volna  nem  egy  egész  évet 
meghatározni. A jelentés az asztalon van, célszerű elfogadni.

Sahin-Tóth Jenőné: elmondja, hogy az ellenőrzést végzők megköszönték a munkájukat, de 
megjegyzi, hogy a tavalyi évben személyi gondokkal küzdöttek. Most januártól van egy olyan 
kolléganő, akivel pótolni tudják az elmaradásokat. 
A képviselő-testület 6  igen szavazattal a jelentés elfogadja

8



A képviselő-testület 4  igen szavazattal a jelentésről további kiegészítést kér (nem támogatta a 
képviselő-testület

6.Tsp. Előterjesztés vállalkozói keretszerződésre
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász  Sándor: 3  helyről  kértek  be  ajánlatot,  abból  2  egyforma.  A  Pénzügyi  Bizottság 
javasolta Hornyák Balázzsal megkötni a szerződést.

A képviselő-testület 9 igen, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

37/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Vállalkozói keretszerződésre

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselőtestülete – figyelembe véve a szakbizottság javaslatát – 
a  2008.  évi  közérdekű védekezés  végrehajtására   Hornyák  Balázs   egyéni  vállalkozót  bízza meg. 
Felhatalmazza a jegyzőt a vállalkozói szerződés aláírására.

Határidő: 2008. február 29.
Felelős:     Vargáné Vass Éva  jegyző

     Szűcs István  vez. főtanácsos

7.Tsp.  Előterjesztés névtelen utca elnevezésére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: a régi Beton útnál épült 3 ház, az az utca egy magánút és neve nincsen, és 
nincs rajta közvilágítás. A Pénzügyi Bizottság javasolják az utca nevét Hóvirágnak elnevezni. 

Kiss  Dénes  László: a  b.  javaslatot  szeretné  kiegészíteni.  A  közvilágítás  megépítését  az 
önkormányzat  nem  tudja  fizetni,  viszont  a  3  lámpa  átalányát  át  tudná  vállalni  az 
önkormányzat.  Kéri  ezzel  kiegészíteni,  hogy a  közvilágítás  üzemeltetéséből  eredő energia 
fogyasztást az önkormányzat át tudja vállalni. 

Juhász Sándor: javasolja a napirendi pont elnapolását a választás miatt a következő soros 
ülésre.
A képviselőt-testület 10 igen szavazattal a napirend elnapolását szavazza meg.

8.Tsp  Előterjesztés Jujutsu Kör kérelmére
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: szombatra  a  tornaterem bérleti  díját  úgy javasolta  a Pénzügyi  Bizottság, 
hogy ne fogadják el és díjmentesen biztosítják a versenyre. 

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

38/2008.(II.28.) Kt.
határozata
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Tornaterem bérbeadása térítésmentesen Jujutsu Kör részére

Monorierdő  Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  figyelembe  véve a  szakbizottság 
javaslatát-   2008. március 1-én megrendezésre kerülő rendezvényre  térítésmentesen bérbe 
adja az Iskola tornatermét  az Ifjusági Jujutsu Kör részére 

Határidő: 2008. március 1.
Felelős:    Vargáné Vass Éva jegyző

    Szűcs István  vez. Főtanácsos

9.Tsp. Belső ellenőrzési jelentés

Vargáné Vass Éva: kidolgozásra került a 2007. évre vonatkozó éves jelentést. A jogszabályi 
kötelezettségnek szeretnének eleget tenni, mert a februári soros ülésre ez feladat. Az volt a 
meglátás, hogy az informatikai szabályzásra kell leginkább a hangsúlyt fektetni. Vannak még 
olyan  szabályozási  kérdések,  amiket  még  el  kell  végezni.  Tervben  volt  az  informatikai 
ellenőrzés. Elkészült a hivatal belső ellenőrzési kézikönyve, amit a kistérségi belső ellenőrzés 
nem szívesen  használ.  Nehezményezi,  hogy a  kistérségi  belső  ellenőrzés  keretében  olyan 
ellenőrzés folyt le az általános iskolában – előre megbeszélt időpontban – a belső ellenőrzési 
vezető nem jelentkezett a hivatalban, hogy szeretné megkezdeni az ellenőrzést. Nem akarja a 
kistérségi ellenőrzést  végző tudomásul  venni,  hogy a kormányrendeletben biztosított  belső 
ellenőrzési  jogkörét  a  hivatal  nem  adta  át  a  kistérségi  ellenőrnek.  Van  belső  ellenőrzési 
vezetője  a hivatalnak. Bízik abban, hogy idén a közbeszerzési eljárás keretében lebonyolódik 
ez a  belső ellenőrzési  kérdés,  akkor  ennek a  szakmai  vitának is  pont  kerül  a  végére.   A 
kistérségi ellenőr azt gondolja, hogy bármikor ellenőrizhet. Ezt nem teheti, annak megvannak 
a szakmai szabályai. 9.200e Ft az állami normatíva, amit a kistérségi gesztor önkormányzat 
kap, ez az az összeg, amit kifizet a kistérségi önkormányzat a Vincent Auditor-nak azért, hogy 
az általa leadott ellenőrzésekből melyek azok az ellenőrzések, amelyeket el tud végezni. 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

39/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Belső ellenőrzési jelentésről

Monorierdő Község Önkormányzat képviselő-testülete a 2007. évi belső ellenőrzési tervről 
készített jelentést elfogadja.
Felelős: polgármester, jegyző
Határidő: azonnal

10. Tsp. Egyebek 

Borbás  Elvira: anyagi  fedezetet  szeretne  a  kerítés  elkészítéséhez,  mert  nem  várhat  a 
következő soros ülésig. Itt 3-4 méter kerítésről lenne szó.

Juhász  Sándor: ez  20-30e  Ft-os  tétel.  A  kerítéssel  kapcsolatban  elmondja,  hogy  a 
napköziben járt és a jobb oldali kerítés az. Önkormányzati feladat,  pillanatnyilag drótháló van 
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fenn,  ami  szét  van  szaggatva,  a  szomszéd  már  szólt  is  érte.  Lindab  lemezben  kellene 
gondolkodni, melynek m2-e 1800,-Ft körül van. 

Hornyák Balázs: javasolja drótháló kihúzását és a szomszéd esetleg tehet rá nádat.

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

40/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Intézmények kerítésének javításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  az  intézmények  karbantartása 
előirányzat terhére az általános iskola és a napközi kerítésének javítását megrendeli.
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: áprilisi soros ülés
Felelős: polgármester, jegyző 

Juhász Sándor: kemping bérbeadás. Tavaly is volt egy motoros találkozó,  idén 07.03-tól 
07.05-ig lenne. A szerződéstervezetet már elhozták. Javasolta, hogy 30e Ft-ot emeljenek rajta. 
A 300-500 A biztosítást nem szeretné, ez kikötése a szerződésben. A többi úgy bonyolódna, 
mint tavaly. 2 éjszakára 69e Ft, a bérleti díj 3 napra 90e Ft a területért. Itt külön fizetik a vizet 
és csatornát. Kér egy felhatalmazást a szerződés aláírására.

A képviselőt-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

41/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Kemping bérbeadásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  bérbe  adja  a  kempinget  07.03-tól 
07.05-ig a North Patrol nevű cégnek motoros találkozó lebonyolítására 3 napra 90e Ft + rezsi 
összegben.

Határidő: áprilisi soros ülés
Felelős: polgármester, Szűcs István

Juhász  Sándor: a  Sportegyesületnek  van  egy  tábla  kihelyezve.  Kötni  kellene  egy 
háromoldalú  megállapodást,  hogy az  önkormányzat  a  Sportegyesületnek  a  évi  200e  Ft-ot 
kifizethesse a tábláért. 
A képviselőt-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
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42/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Sportegyesület reklámtábla kihelyezése

Monorierdő  Község Önkormányzat  képviselő-testülete  a  Monorierdő  SE és  az  Europlakát 
nevű  cég  részvételével  3  oldalú  megállapodást  köt  a  cég  reklámhordozó  táblájának 
kihelyezése érdekében.
A képviselő-testület kötelezettséget vállal  arra, hogy a bérleti  díjat a Monorierdő SE-nek , 
annak megérkezését követő 8 napon belül átutaja.

Határidő: áprilisi soros ülés
Felelős: polgármester, jegyző

Juhász  Sándor: újság  megkeresés.  Az  ülés  előtt  adta  be  levelét  a  Bogárzó  Egyesület. 
Önkormányzati híreket már csak úgy jelentethetnek meg, ha árajánlat szerint egy oldalért 16e 
Ft-ot,  ½  oldalért  9e  Ft-ot,  ¼  oldalért  5e  Ft-ot,  1/8  oldalért  2.500  Ft-ot  fizetne  az 
önkormányzat.  Havonta  előre  nem  fixált  terjedelem  esetén  5%  kedvezmény,  3  hónap 
előfizetéses lekötés fix terjedelemben 15% , speciális ajánlat 11-szeri megjelenés 0-3 oldalig 
előre fix 180e Ft.

Hornyák Balázs: javasolja átgondolni, hogy mivel 1200 postaláda van, megkérdezni, hogy a 
posta mennyiért  dobná be az önkormányzati  híreket.  Más önkormányzatnak is van újsága, 
abban is lehet reklám.

Juhász Sándor: a kihordással nem lenne gond, az a közmunkásokkal megoldható.

Szalai Gábor: javasolja hirdetőoszlopon és honlapon közzétenni az önkormányzati híreket.

Dr.  Pácziné  Félix  Anna: mivel  kevés  helyen  van  internet,  papírformában  javasolja  a 
tájékoztatást.

Juhász  Sándor: Kemping  beruházás:  Az  Art  Palace  azokat  a  dolgokat  írta  le,  amiket 
megbeszéltek. Erről nem kell most döntést hozni, csak tájékoztatás.

Dr.  Páczi  Antal: ő  maga  is  ott  volt  a  tárgyaláson.  Alaposan  elő  kellene  készíteni,  a 
testületnek  döntést  hozni,  hogy  terjeszkedni  kíván.  Amellett  van,  hogy  Monorierdőnek 
terjeszkedni kell, lakóparkra van szüksége és fejlődni kell. Kifogása az árban van és nem lát 
biztosítékokat.  Ezért  javasolja,  hogy mindenki  több  vonalon  nézzen  utána,  hogy területet 
hogyan  lehet  bevonni  közterületbe,  hogyan  lehetne   hasznosítani  olyan  értelemben,  hogy 
Monorierdő önkormányzata járjon a legjobban. Jobban körbe kell járni a döntés előtt. 

Juhász Sándor: a biztosítékokat csak szerződéskötésnél lehet kikötni,  egy ajánlatban nem 
szokták leírni.

Dr. Páczi Antal: Az Art Palace képviselője referencia munkákat mondott, egynek utána is 
járt, konkrétan Gárdonynak. Az Art Palace ott vételi jogot kért rá és továbbadta egy spanyol 
befektetőnek, a spanyol befektető pedig akkor volt hajlandó kifizetni, ha a nevére kerül. A 
felét nem fizette ki. Ez a cég csak egy vételi jogot szerez. A cégjegyzéken is megnézte 2006-
ra nem adott be semmit, nincs bevallása. A cég Tahitótfalun van és aszékhely ismeretlen.
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Juhász Sándor: A Cégbíróságon ki fogják kérni. 

Borbás  Elvira: támogatja,  hogy  vegye  meg  az  önkormányzat  a  területet  és  a  Pénzügyi 
Bizottság keressen rá fedezetet.

Juhász  Sándor: javasolja  a  napirendet  elnapolni  és  egy  rendkívüli  ülés  keretében 
megtárgyalni. A Gazdasági Programot így módosítani kell

17:45-kor Dr. Páczi Antal eltávozik.

Juhász  Sándor: bioenergiával  kapcsolatban  keresték.  21  település  alkalmas  ennek  a 
megépítésére,  Monorierdő  ebbe  beletartozik.  Itt  a  trafóállomás  közel,  felmérték  a 
mezőgazdasági részét. Arról volna szó, hogy egy biomassza tüzelésű erőmű épülne, ami kb. 
50 kW-os volna, ehhez kérnének 5-6 ha-területet. Ez egy forintba nem kerülne. Helyileg a 
nyáregyházi  út  jobb  oldali  részén  gondolná.  Az  16  ha,  a  legjobb  hely  volna  neki.  A 
füstkibocsátás minimális, káros füstöt nem is termel. A haszna, eladják vagy bérbe adják a 
területet, 30 embernek munkalehetőség lesz és az iparűzési adó is befolyik. Ehhez kérne egy 
elvi hozzájárulást, hogy a testület elvileg javasolja ennek megépítését és tárgyalhat ebben az 
ügyben. Úgyis népszavazást kell kiírni. 
A képviselőt-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

43/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Bioenergia erőmű építéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  a  bioenergia  erőmű  megépítését 
elviekben támogatja.
Felhatalmazza a polgármestert további tárgyalások lebonyolítására.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

Juhász Sándor: a múltkori Pénzügyi Bizottság ülésén felmerült Molnár László közterület-
felügyelő részére egy kerékpár vásárlása, vagy költségtérítés. Nem kéri a kerékpár, de az évi 
20e Ft költségtérítést kéri. 
A képviselőt-testület 9 igen 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

44/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Közterület-felügyelő költségtérítéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  Molnár  László  közterület-felügyelő 
részére évi 20e Ft költségtérítést fogad el.
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Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

Juhász Sándor: felmérték a sáros utakat Monorierdőn. Meg kell csinálni legalább úgy, mint 
a Tölgyfa utcát. 3 M-Ft van most erre. Ebből az összegből meg lehetne csinálni. Csak annyira 
kellene megcsinálni, hogy járható legyen. Ezzel a dologgal valakit meg kellene bízni, ebben ő 
maga  csak  ellenőrizni  akarja,  segítséget  adni.  Valaki  vállalja  fel  ennek  a  lebonyolítását, 
szervezését. 
Tölgyfa utca, Csalogány két oldalán kb. 50 m, Hold utca Medvétől a Diófáig, Tulipán utca 
középen  20  folyóméter,,  Medve  utca,  Nyár  utca,  Zsombék  utca  kb.  50  m,  Fácán  utca  a 
Szabadság utcától  a  Nyárfa  utcáig,  Nap utca  a  Szabadság  utcától  kb.  100m,  Csillag  utca 
Pacsirta utca és Nyárfa utca között.   Rakéta u. 9. sz. előtt  kb. 30 fm. Bodza Kökénytől a 
Fűzfáig, Gyöngyvirág kb. 100 fm, Vadász és Kökény sarok kb. 100 fm, Holló és Gólya utca a 
Szabadságtól a Nyárfáig.

Hornyák  Balázs: Szellő  utcánál  bevállalták  a  Kozsik  Mihályékkal,  Hornyákékkal,  hogy 
megcsinálják saját költségen. 

Juhász Sándor. Töltősóderrel tud segíteni. 

Szalai Gábor: javasolja a Pénzügyi Bizottságot megbízni a feladattal. 

Juhász Sándor: Dr. Práczki Pétert és Vad Máriát bízná meg a feladattal.

Borbás  Elvira: ők  nem  alkalmasak,  más  jellegű  feladatokat  végeznek.  Juhász  Sándort 
javasolja. 

Hornyák  Balázs: kéri,  hogy  a  Démász  megfelelően  tájékoztassa  a  lakosságot  az 
áramszünetről, de legalábbis az önkormányzatot.

Szalai  Gábor: bizottsági  ülésen  elhangzott,  hogy  plusz  1  főt  alkalmazzanak  a  szociális 
területen, mivel komoly munkát igényel és 8 órában nem fér bele, ha csak egy fő végzi a 
munkát. És kérik a Pénzügyi Bizottságot, hogy ehhez a fedezetet keressék meg.

Vargáné Vass Éva: a Polgármesteri Hivatalban nagyon sok a szociális ügyintéző munkája. A 
hivatal munkatársai között el volt osztva a munka, ezért ők helyettesítési díjat fognak kapni. A 
honlapon megjelentették  a  pályázatot.  Ez  nagyon  összetett  feladat,  szociális  és  gyámügyi 
feladatokat is magában foglal. Szükség van még egy emberre, mert nagyon sok feladat van a 
leválással és pályázattal kapcsolatban. Nem eshet ki egy ember sem, mert rögtön észre lehet 
venni. 

Szalai  Gábor: kéri,  hogy  a  testület  fogadja  el  a  javaslatot,  a  Pénzügyi  Bizottság  pedig 
keressen rá fedezetet.
A képviselőt-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

45/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Polgármesteri Hivatalban a létszámkeret emeléséről
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Monorierdő Község Önkormányzat képviselő-testülete felkéri a Pénzügyi és Területfejlesztési 
Bizottságot, hogy a Polgármesteri Hivatalban a 1 fő előadó foglalkoztatása éves költségének 
fedezetére tegyen javaslatot.

Határidő: soros ülés
Felelős: polgármester, jegyző

Szalai Gábor: Tudomására jutott az is, hogy a Majálist a Sportegyesület nem fogja csinálni, 
de javasolja a hagyományt tovább csinálni.

Borbás Elvira: a Bogárózó Egyesület vállalná. 
A Március  15-i  ünneppel  kapcsolatban  kéri  az  Polgármesteri  Hivatalt,  hogy küldjék  ki  a 
plakátokat. A Jobbik párt vezetője megkereste, hogy szeretnének a műsorban részt venni.  

Hornyák  Balázs: javasolja,  hogy  a  pártok  ebből  maradjanak  ki  és  maradjanak  a 
koszorúzásnál.

Vargáné Vass Éva: a temetkezési díjakról elmondja, hogy a temetkezési költség mértékét 
10%. A temetési segély tavaly 200e Ft volt, a temetkezési vállalat ebben az évben is ennyit 
közölt. Erről szükség van egy határozatra.

2008. évre vonatkozóan a helyben szokásos temetkezési költség mértéke 200e Ft. A temetési 
segélyt 20eFt-ban állapítják meg. 
A képviselőt-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

46/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Temetkezési díjakról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  a  temetkezési  díjat  200e  Ft-ban,  a 
temetési segélyt 20e Ft-ban állapítja meg.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

A népszavazással  kapcsolatban  az  ügyvitel  folyik.  Elő  fog  fordulni,  hogy  ügyfélfogadási 
időben az ajtó zárva lesz, mivel népszavazási próbák stb. fognak folyni.

Vad Mária: fakivágással kapcsolatban felolvassa a levelét.
„Tisztelt Képviselő-testület, Képviselő társaim.
2007. február  19-én az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság ülésén felszólaltam a 
lakosság  érdekében,  több  monorierdői  lakos  felkérésére  a  településen  egyre  inkább 
felháborodást keltő ügyben. Többen megkerestek panaszukkal, mely szerint Pozbai Tibor a 
helyi  körzeti  megbízott  település  szerte fakitermelést  folytat,  a kivágott  fát  saját  hasznára, 
illegálisan árulja, 2000,-Ft/q áron, és kérték segítségemet ennek felszámolására.
A Közút-kezelő Kht-nél megérdeklődtem, hogy Pozbai rendelkezik-e valamilyen engedéllyel, 
ott arról tájékoztattak, hogy van engedélye cserjézésre, de csak max. 15 cm átmérőig vághatja 
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ki a növedék fákat.  Vaszari  Imre üzemegység-vezetővel beszéltem,  aki maga is elmondta, 
hogy Pozbai nem az engedélyében meghatározott módón járt el.
Ezt  elmondtam  a  bizottsági  ülésen,  kérve,  hogy  tegyünk  intézkedést  a  fent  megnevezett 
személy  a  fakitermelésének,  ebből  származó  nyerészkedésének  megszüntetésére.  (Lásd. 
Bizottsági jkv.)
A bizottsági  ülésről hazaérve,  szinte azonnal hívott  a Pozbai úr, hogy tájékoztasson arról, 
hogy tud a bizottsági ülésen elhangzottakról.
Első kérdése az volt, hogy „ártott-e ő nekem valaha? Válaszom, hogy nekem  nem, de falunak 
igen  azzal,  amit  művel,  és  így  ezzel  nekem is  árt.                     Kb.  negyedórás 
telefonbeszélgetés  alatt  sem  tudott  „meggyőzni”  arról,  hogy  abba  hagyjam  az  ügy 
képviseletét. Mondtam neki, hogy nem ijedek meg, és végig csinálom. Stb.
Tudjuk,  hogy 2007.  őszén több képviselő-társam hasonló ügyben történt  felszólalása  után 
enyhén szólva nyomásgyakorlás történt a helyi körzeti megbízott részéről. Féltve családjuk és 
maguk testi épségét a képviselők visszavonulásra kényszerültek. Azóta is félelemben élnek. 
Sem az engedély nélküli  fakitermelés  ellen,  sem a képviselők elleni  fenyegető fellépéssel 
szemben  semmilyen  vizsgálat  nem  indult.  Itt  elmondanám,  hogy  a  települési  képviselő 
közhatalmi személy, hivatalos személynek minősül… 

Február  20-án,  szerdán  délben  felhívtam  a  polgármestert,  hogy  tájékoztassam  a  Pozbai 
telefonásáról. Közöltem vele, hogy családom és magam nevében védelmi intézkedést tettem, 
mert  félek  az  erőszakos  támadástól,  és  én  a  körzeti  megbízott  telefonálását  fenyegetőnek 
éreztem. 
Telefonbeszélgetésünk alatt több mindenről szó volt, ez ügyben és más témával kapcsolatban 
is. A telefonbeszélgetés végére odajutottunk, hogy mindketten megsértettük egymást. Azért 
amit  én  mondtam,  most  itt  a  testület  előtt  a  kijelentésemért  bocsánatát  kérem.  Kérem a 
polgármester urat, hogy a jövőben sértő szavakat velem szemben többet ne használjon! 
Tisztelt Képviselő-testület!
Amióta  a  falu  önálló  életét  megkezdte,  egyes  személyek  szabad  prédának  tekintik,  és 
gátlástalanul saját haszonszerzésüket látják benne.
A település szerte végzett (Nefelejcs-Futó u. sarok, Nyáregyházi út, Tini hegy, Huszár tanya 
környéke,  Huszti  út,  Trió-pack  telep  körül,  stb.)  fakitermelést  Képviselő-testületi  döntés, 
testületi  határozat  nélkül  végzik.  Ezek  területek  jórészt  önkormányzati  területek,  vagy 
önkormányzat tulajdonát képező vagyon.
Ezekre a munkákra a testület nem hozott döntést, és végrehajtásukra nem adott utasítást. Itt 
jegyezném meg, és nem először, hogy az önkormányzattal kapcsolatos jogok és hatáskörök 
csak a Képviselő-testületet illetik meg.

Véleményem szerint felmerül az önkormányzat felelőssége arra vonatkozóan, hogy e munkák 
ellen több képviselő többszöri felszólalása ellenére nem indult vizsgálat, most is folytatódnak. 
Pl. még szombaton is a Tini-hegynél vágták a fát. (Bp-i és Pm-i Mezőgazdasági Szakigazg. 
Hiv. Bp. Városház u.7.)

Javasolom,  hogy  a  környezetkárosító,  a  falu  vagyonát  sajátjaként  értékesítő  fakitermelést 
sürgősen állítsuk le és indítsunk vizsgálatot a felelősség megállapítására. 

Amennyiben  nem  történik  intézkedés,  a  beadványomat  megküldöm  a  Környezetvédelmi 
Ombudsmannak,  a  Megyei  Közigazgatási  Hivatalnak,  valamint  az  Országos  Rendőr-
főkapitányságnak.”

Juhász Sándor: javasolja, hogy szülessen erről egy határozat.
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A képviselő-testület javasolja, hogy a fakivágást Pozbai Tibor  azonnali hatállyal fejezze be 
Monorierdő területén.

A képviselőt-testület 9 igen 1 tartózkodás az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének

47/2008.(II.28.) Kt.
határozata

Fakivágás megszüntetéséről

Monorierdő Község Önkormányzat képviselő-testülete felhívja az alpolgármester asszony 
beadványában érintettet, hogy a fakivágást azonnali hatállyal fejezze be.
Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Sahin-Tóth Jenőné: tájékoztatja  a testületet, hogy közvilágítással kapcsolatban felvették a 
kapcsolatot a Démásszal, mivel 2,2M Ft fizetési felszólítás érkezett. Kiderítették, hogy tavaly 
november hónapban nem történt számlázás az intézményekbe. Ez az 500e Ft az idei évet fogja 
terhelni. Ha újabb információja van tájékoztatni fogja  a testületet. 

Vargáné Vass  Éva: tájékoztatja  a testületet,  hogy a keresetlevél  hiánypótlása megtörtént. 
Pontosították  a  keresetet,  az  ingatlanokra  perfeljegyzést  kértek  és  a  tulajdonjog 
megállapítását. 

Borbás Elvira: kérdezi, hogy SIM kártya bővítéssel kapcsolatban kihez lehet fordulni.

Juhász Sándor: kéri összeírni a min. 10 főt és leadni a titkárságon.
Több tárgy nem lévén az ülést 18:45 órakor bezárja. 

K.m.f.
    

 Vargáné Vass Éva          Juhász Sándor
         jegyző polgármester

       Tóth Attila Dzsupin Imréné
        hitelesítő                  hitelesítő
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